
Dwudziesta pierwsza sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 15 marca 2013 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXI/ 2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

15 marca 2013 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 12 

03
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 17

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 93,33% 
 

 

Obrady XXI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  ponieważ w marcu nie przewidujemy więcej sesji proponuję 

by wprowadzić  uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2013 roku. (druk nr 

XXI/250/2013) 

 

Radny pan  Marek Rutka-  chciałbym wnieść pod obrady sesji uchwałę w sprawie wystąpienia 

Gminy Trzcińsko-Zdrój ze związku Gmin Dolnej Odry. 

 

Przewodniczący obrad- przypomniał, że projekt uchwały wnioskodawca skalda w jednym 

egzemplarzu do Biura Rady na 10 dni przed terminem sesji jest to paragraf ze statutu. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  uchwałę przedstawiłem na posiedzeniu komisji i mamy taka praktykę że 

wprowadzamy uchwały na 10 minut przed sesją. Jest to odnośnie uchwały w sprawie podatku 

śmieciowego powinny być przeprowadzone konsultacje i każdy powinien mieć możliwość 

wypowiedzi. Dotyczy to utrzymania miejsc pracy i tworzenia nowych miejsc pracy. Mam wniosek o 

wycofanie uchwały dotyczącej powołania Komisji Doraźnej bo nie ma potrzeby powoływania komisji 

a sprawa może zająć się Rada lub komisja oświaty. Uchwała w ocenie mojej jest nie prawidłowo 

sporządzona bo nie posiada uzasadnienia. Myślę, że jeszcze będę miał wniosek po przegłosowaniu 

tych dwóch. 
 

Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem pana Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2013 roku. (druk nr XXI/250/2013) 

 

- za- 11- głosów 

 - wstrzymały się – 1- osoba 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek został przyjęty większością głosów. Kto jest za 

wnioskiem pana Marka Rutki o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie powołania Komisji 

Doraźnej. 

 

- za- 4- głosy 

- przeciw- 8 – głosów 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty większością głosów. Kto jest za 

wnioskiem pana Marka Rutki o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wystąpienia 

Gminy Trzcińsko-Zdrój ze związku Gmin Dolnej Odry. 

 

- za- 4- głosy 

- przeciw- 9 – głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty większością głosów. 
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Radny pan  Marek Rutka-  w związku z tym, ze mój wniosek upadł odnośnie komisji doraźnej 

chciałbym zgłosić wniosek by do porządku obrad wprowadzić uchwałę w sprawie wyrażenia 

stanowiska w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy z Radną Płotkowską. Może być tak, że 

Rada nie powoła komisji chciałbym by podjąć uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie pani 

Płotkowskiej. 

 

Przewodniczący obrad- taki wniosek jest zgłoszony nieformalnie bo nie zgodnie ze statutem. 

 

Radny pan Marek Rutka- mam prośbę do pana Przewodniczącego by w punkcie w jakim będzie 

omawiany fundusz sołecki do głosu dopuścił również sołtysów. 

 

Przewodniczący obrad-  Odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 9- głosów 

- przeciw-1- osoba 

- wstrzymały się – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie powołania Komisji doraźnej. (druk nr XXI/245/2013) 
2. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza 

Gminy oraz Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. (druk nr XXI/246/2013) 
3. w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2014 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki. (druk nr XXI/247/2013) 
4. w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie zbierania, 
transportu i składowania odpadów komunalnych. (druk nr XXI/248/2013) 

5. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk 
nr XXI/249/2013) 

6. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2013 
roku. (druk nr XXI/250/2013) 

 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sejach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

O godzinie 12
25

 przyszedł radny pan  Andrzej Górzański. Stan radnych na Sali 14. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– Informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad pan Antoni Śliwiński- poinformował o pismach jakie wpłynęły do Biura 

Rady które były skanowane mianowicie przesyłane do Radnych wczoraj przyszła petycja mianowicie 

przedszkola mianowicie wybudowanie placu zabaw pismo mianowicie sprawie pani Anny Hybiak  a  

mianowicie jest to pismo z Terenowego oddziału PIS oraz 5 pism z terenowego oddziału PIS na 

komisji budżetu dyskutowaliśmy o taryfie na wodę i tam zostało stanowisko omówione i poddam je 

pod głosowanie odczytał stanowisk co stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. Kto z radnych 

jest za przyjęciem takiego stanowiska. 

 

- za- 14 – głosów 

 

Przewodniczący obrad - stwierdzam, ze stanowisko Rady zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowią załączniki 

Nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka-  kontrole były przeprowadzone z za biurka w ciągu jednego dnia.  

 

Radna Pani Anna Chyjek- zostało to zrobione na podstawie kontroli dokumentów. 
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Radny pan Marek Rutka- myślałem, że pani zajrzy do stowarzyszeń i spotka się ze strażakami, a nie 

oceni tylko to co jest w dokumentach. Remiza w Gogolicach jest w fatalnym stanie.  Nie można usiąść 

przed urzędnikiem i pisać. Po co taka komisja rewizyjna. W ciągu jednego dnia dwie komisje. 

 

Przewodniczący obrad-  nie przeczytał pan tematów jakimi miała zająć się komisja a mianowicie 

była to kontrola finansowa. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- kto chciałby zgłosić interpelacje lub zapytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  na poprzedniej sesji w wolnych wnioskach złożyłem zapytanie by 

zorganizować spotkanie z przedstawicielami związku Gmin Dolnej Odry o koszty funkcjonowania 

związku oraz sposobu wyliczenia opłaty za śmieci spotkanie się nie dobyło wobec tego proszę o 

zorganizowanie takiego spotkania. 

 

Radny pan Marek Rutka-  należy się zastanowić nad przekazaniem dla Komisji budżetu by zajęła się 

unormowaniem statutu dróg które są użytkowane a nie są uznane za drogi publiczne i one nie są 

odśnieżane i sprzątane proszę by komisja budżetu stworzyła listę takich dróg by podjąć taką uchwałę. 

Druga sprawa to na komisji doraźnej mieliśmy informacje na temat bezrobotnych w Gminie mamy 

400 bezrobotnych a tylko 50 ma prawo do zasiłku dla osób bezrobotnych. Proponowane rozwiązanie 

tego problemu jest takie, ze zatrudnimy 8 osób na prace społecznie użyteczne. Należy zwiększyć 

liczbę prac interwencyjnych należy szukać pieniędzy w budżecie Gminy nie możemy ludzi zostawić 

bez środków do życia. Chodzi mi o drogę Warnice Trzcińsko droga jest bardzo fajna ale nie ma na niej 

żadnych znaków ani poziomych ani pionowych.  

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej. (druk 

nr XXI/245/2013) 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad- w pierwszej kolejności powinniśmy ustalić ilość 

osób w komisji a później zgłosimy kandydatury i przegłosujemy po kolei. Proponuje by komisja 

składała się z 5 członków. Czy są inne propozycje za tam poddam pod głosowanie ilość członków 

komisji gdzie byłby 5 osób.  

 

- za- 11- osób 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że większością głosów ustaliliśmy iż skład komisji został 

ustalony na 5 osób większością głosów. Proszę o zgłaszanie osób do składu komisji. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  zgłosił radnego pana Marka Rutkę. 

 

Radny pan Marek Rutka wyraził zgodę. 

 

Radna pani Aneta Buczkiewicz zgłosiła radnego pana Ryszarda Mykę. 
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Radny pan Ryszarda Mykę wyraził zgodę. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska Pacyk zgłosiła radną Panią Anne Chyjek 

 

Radna pani Anna Chyjek wyraziła zgodę. 

 

Radny pan  Edward Iwański zgłosił radnego pana Krzysztofa Skibę 

 

Radny pan Krzysztof Skiba wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- zaproponował radną Alicję Kałużniak. 

 

Radna pani Alicja Kałużniak nie wyraziła zgody. 

 

Radny pan Krzysztof Skiba zgłosił radnego pana Roberta Kowalskiego. 

 

Radny pan Robert Kowalski nie wyraził zgody. 

 

Przewodniczący obrad- zgłosił radną panią Teresę Nogę. 

 

Radna Teresa Noga- wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- zgłosił radną panią Anetę Buczkiewicz 

 

Radna Aneta Buczkiewicz- wyraziła zgodę. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za tym by radny pan Marek Rutka był w składzie komisji. 

 

- za- 3- głosy 

- przeciw- 9- głosów 

- nie głosowały – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za tym by radny pan Ryszard Myka był w składzie komisji. 

 

- za- 11- głosów 

- nie głosowały – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za tym by radna pani Anna Chyjek była w składzie komisji. 

 

- za- 9- głosów 

- nie głosowały – 4- osoby 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za tym by radny pan Krzysztof Skiba był w składzie komisji. 

 

- za- 9- głosów 

- nie głosowały – 4- osoby 

 

o godzinie 13
00 

wyszedł radny pan Marek Rutja oraz Radny pan Zbigniew Wiśniewski- stan 

radnych na Sali 12.
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Przewodniczący obrad- kto jest za tym by radna pani Teresa Noga była w składzie komisji. 

 

- za- 9- głosów 

- nie głosowały – 3 osoby 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za tym by radna pani Aneta Buczkiewicz była w składzie komisji. 

 

- za- 9- głosów 

- nie głosowały – 3- osoby 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam radni którzy uzyskali największą liczę głosów to radni Ryszard 

Myka, Anna Chyjek, Krzysztof Skiba, Aneta Buczkiewicz, Teresa Noga weszli w skład komisji 

odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

 - przeciw- 2- osoby 

 - nie głosowała – 1 osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 245/2013 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca 

gminy Trzcińsko-Zdrój na Burmistrza Gminy oraz Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej. (druk nr XXI/246/2013) 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad  jest to uchwała która dotyczy skargi na Burmistrza 

i Kierownika OPS Skarga wpłynęła do nas poprzez Urząd Wojewódzki. Po wnikliwym rozpatrzeniu 

tej skargi na komisji i zasięgnięciu opinii z OPS i Urzędu i wszystko wskazuje na to by tą uchwałę 

uznać za bezzasadną. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 

w sprawie tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 246/2013 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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o godzinie 13
05

- przyszedł radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 13 osób. 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2014 rok środków stanowiących fundusz sołecki. (druk nr 

XXI/247/2013) 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Józef Szott –jak co roku należy podjąć uchwałę 

o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego na przyszły rok 2014. jednocześnie wyraża swoje zdanie, że na 

dzień dzisiejszy nie stać nas na to by ten fundusz wprowadzić na 2014r. proponuje by środki w 

wysokości 65 tys. zł zostały przeznaczone na działalność sołectw i zapisane w rezerwie budżetowej. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że na komisji była sytuacja 

taka, ze 4 radnych było za wprowadzeniem funduszu i 4 było przeciwnych. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan  Wojciecha Salski- już wyraziłem swój pogląd ale może powiem ja 

pozwoliłem sobie to państwu pokazać bo dzisiaj przeznaczacie na jednego mieszkańca o 1 groszu, a 

jak będzie fundusz to dostaniemy 3 razy więcej. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  proszę nic tu nie mówić żyjemy w demokracji. 

 

O godzinie 13
10

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 13
15

 obrady zostały wznowione stan radnych na Sali 14 osób. 

 

Sołtys miejscowości Chełm Górny pan  Artur Mazurkiewicz-  na moją wieś przypada 2 900 zł i co 

można zrobić z tych pieniędzy przez cały rok dla sołectwa i mieszkańców musze kupić żyłki do 

wykaszarek i paliwo. A zabrać fundusz sołecki jest łatwo. Uważam, że są małe środki. Jak był fundusz 

sołecki to miałem 9 400 zł.  

 

Radny pan  Marek Rutka-  chciałbym złożyć życzenia sołtysom i chciałbym powiedzieć, że dziękuję 

wam za wasza pracę. Po raz piąty pochylamy się nad tą uchwałą i to co ma realizować fundusz sołecki 

to są zadania Gminy i to jest w przypadku rezerwy celowej. A problemem jest to, że nie mamy 

pieniędzy i ja już znalazłem te pieniądze w funduszu sołeckim w tym roku przyciśniemy pana 

Burmistrza by sprzedać działkę na Osieczu i będziemy mogli to spieniężyć. 

 

Przewodniczący obrad-  odbieram panu głos.  

 

O godzinie 13
21

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 

O godzinie 13
24

 obrady zostały wznowione stan radnych na Sali 13 osób. Brak radnego Edwarda 

Iwańskiego. 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan  Wojciecha Salski- przepraszam nie miałem zamiaru państwa obrazić 

swoim wystąpieniem.  Ale ja nie jestem taki że wszystko akceptuję. Bo Panie Burmistrzu Szott ludzie 

nie są dla Pana ale Pan jest dla ludzi bo pan ma usiąść nie po to by brał pan pieniądze ale po to by 

ludziom w Gminie żyło się jak najlepiej. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott –ja pana nie straszyłem i nie odzywałem się do Pana. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  bardzo proszę o przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

funduszu sołeckiego ponieważ w zeszłym roku mieliśmy taki fundusz nauczyliśmy się jak korzystać i 

nie prawdą jest, ze trudno jest odzyskać pieniądze.  

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- dyskusje były i na komisji i teraz proszę się nie 

emocjonować. Na tym zastanawialiśmy się nad budżetem 2014r. Ustalanie budżetu jest na wiele lat do 

przodu na zadania inwestycyjne jeśli w planie na 2014r. założony jest plan, że funduszu sołeckiego nie 

będzie tylko będzie rezerwa  fundusz byłby w granicach 150 tys. zł trzeba by znaleźć 100tys. zł 

wydatkach. Działka na Osieczu jest w planie i daj boże żeby była sprzedana. W 2014r. mamy 150 tys. 

zł ze sprzedaży majątku a pod te dochody mamy to dopasowane. Mamy te kwoty i podzieliliśmy to nie 

ma gdzie tego uszczypnąć OPS zadania zlecone to coraz więcej naszych środków. Do stypendiów 

dokładamy coraz wyższa kwota dopłat do DPS  było 90 tys. zł a teraz jest 250 tys. zł. 25 tys. zł dajemy 

na melioracje i dołóżmy 100 z funduszu sołeckiego dochodów nawet nie będzie takich, że będzie 

niższa subwencja wyrównawcza, bo Gminy same się opodatkowują i to spowoduje obniżenie 

subwencji wyrównawczej. Subwencja oświatowa jest coraz niższa. Gmina do sowity dołoży 

2 500 000zł Te pieniądze musza się gdzieś znaleźć. Wracając do tego co mój pan sołtys z Chełmu i 

mieliście rezerwę 35 tys. zł jest to dwa razy więcej ile mam tyle zrobię. Budżet nie jest mechanizmem 

który opiera się na zysku czy dywidendzie. A budżet jest na zasadzie równowagi. Nie może być 

wyższa jak wydatki. Mamy kredyt 8 milionów który będziemy spłacać do 2021 roku. Zmniejszając o 

100 tys. zł czy zmniejszając nadwyżkę budżetową jest ona przeznaczona na spłaty kredytu. Od 

przyszłego roku jest indywidualna spłata kredytów dla każdej Gminy na podstawie naszych wyników 

na wyniku operacyjnym z ostatnich 3 lat. Okazuje się, że niektóre Gminy chcą spłacić więcej ale nie 

mogą bo wskaźnik nie pozwala. Chodzi tu o niezadłużanie się Gmin. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  rozumiem, ze sytuacja Gminy nie jest łatwa, ale oszczędności szuka 

się tylko na wsiach, bo z budżetu skreślamy dwie świetlice kontenerowe. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  jeśli nie prowadzimy tego funduszu to będziemy jedyną Gminą w naszym 

powiecie która nie poradzi go. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  najbardziej zasłużone Gminy w naszym powiecie przyjmują fundusz 

sołecki. 

 

Sołtys sołectwa Tchórzno pan  Wojciecha Salski- dziękuję panu Skarbnikowi za merytoryczna 

dyskusję. Ja po ubiegłorocznej dekadzie powiedziałem, że najbardziej niesprawiedliwe jest to, że 

pieniądze na wsią są przejadane to lepiej ich nie dawać i dlatego ludzie i sołtysi się oburzają.  

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały z treścią, że rada Miejska nie wyraża zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego na 2014r i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 7– głosów 

- przeciw- 4- głosy 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 247/2013 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w 

sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie zbierania, transportu i składowania odpadów 

komunalnych. (druk nr XXI/248/2013) 

 
Projekt uchwały omówił przewodniczący obrad jest to uchwała z 2004r. w sprawie ustalenia stawek 

i w związku z tym, że całość przekazujemy dla Związku Gmin RIO zaleciło uchylenie tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 248/2013 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2013 (druk nr XXI/249/2013) 

 
Projekt uchwały omówił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to zmiana budżetu 

która dotyczy trzech zadań inwestycyjnych oraz dofinansowanie zadań które będą realizowane łącznie 

z powiatem. Oraz realizacja świetlic kontenerowych w Babinie i Chełmie do czasu uregulowania stanu 

prawnego gruntów. Doszła też inwestycja w Trzcinisku wymiana kanalizacji sanitarnej. W dochodach 

i wydatkach mamy jeszcze monitoring i została tu zdjęta dotacja.  

 

Radny pan Marek Rutka- chciałbym powiedzieć jaka będzie inwestycja budowa chodnika w 

Stołecznej jaka długość i gdzie. 

 

Kierownik referatu pan Piotr Bugajski-  porozumienie ze starostwem mówi o tym że będzie 

wykonany chodnik od przystanku do szkoły. Po prawej stronie. Będzie to polbruk. 

 

Radny pan Marek Rutka- monitoring to zbytek który jest nie potrzebny,  może to względy 

bezpieczeństwa chciałbym przenieść kwotę z inwestycji monitoring na plac zabaw. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem radnego Rutki. 

 

- za- 4- osoby 
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- przeciw- 8- osób 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny upadł. Odczytał projekt uchwały i poddał 

pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- przeciw- 2- głosy 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 249/2013 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcińsko-Zdrój w 2013 roku. (druk nr XXI/250/2013) 

 
Projekt uchwały omówił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała którą należy podjąć 

co roku do 30 marca. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXI/ 250/2013 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- pierwsza interpelacja, która została również poruszona ponownie przez 

radnego Kowalskiego bo spotkanie które się odbyło nie było pełne, a dotyczy działania związku Gmin 

Dolnej Odry.  A kolejna informacja to pani Alicji Kałużniak w sprawie wody i melioracji i została 

rozpatrzona. Oraz interpelacja pana Marka Rutki w sprawie ośrodka zdrowia co zostało załatwione.  

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radny pan  Robert Kowalski- mam pytania do pana mecenasa o kompetencje komisji doraźnej. Jak 

by komisja 
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Sławomir Machowicz prawnik Urzędu- nie mają nadzwyczajnych kompetencji tylko dlatego, że 

mniejszy zespół będzie mógł lepiej sprawę zbadać komisja doraźna różnie się od komisji stałej tym, że 

ma swój koniec i ma do rozpoznania konkretną sprawę. Trudno będzie wytłumaczyć wnioskodawcy 

argumenty. Jeśli ktoś ma interes to powinien zabiegać o to. Łatwiej będzie ubiegać się pani Radnej o 

sprawiedliwość jeśli rozmawia w gronie mniejszym które zostało wybrane. Jeśli by przyszło 

rozmawiać na sesji na tematy zakładu pracy na sesji to było by bardzo trudne. Zadaniem komisji jest 

ustalić stanowisko i przedstawić przewodniczącemu a wówczas pojawi się uzasadnienie do uchwały o 

odmowie bądź o przyjęciu stanowiska wnioskodawcy. Radna Wiesława Płotkowska- pewnie łatwiej i 

więcej wyjaśni, zjedli atmosfera pracy komisji będzie spokojna. Będziemy wiedzieli, czy zarzuty są 

faktyczne. Możemy zapytać czy prokuratura sprawa się zajęła czy nie. Bo jeśli sprawa się toczy to 

będzie ważna informacja lub się zakończyła to tez będzie ważna informacja. Musimy wyjaśnić te 

zarzuty czy one są uzasadnione. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- mamy informacje dla sołtysów do zapisania jest to numer 

telefonu do pana, który zajmuje się wyłapywaniem psów ale taka sytuacja musi być w poniedziałek 

rano zgłaszamy się do Urzędu i powiadamiamy pracownika o tym zderzeniu tylko to wyłącznie sobota 

i niedziela. Druga sprawa to sprawa informacyjna 21 czwartek w TCK odbędzie się spotkanie na które 

zaprasza firma która zajmuje się systemami fotowoltarycznymi i na tym spotkaniu zaprezentują w jaki 

sposób można utworzyć mini pola wolotowe. Jest to firma która współpracuje z BOS i ARiMR jest 

możliwość pozyskania środków.  

 

Radny pan  Robert Kowalski-  dziękuję za odpowiedz- ale z pisma które otrzymaliśmy, że wynikało, 

że pan dyrektor nie chce zwolnić pani radnej za pomówienia tylko za to, że nie stawia się  do pracy. 

 

Sławomir Machowicz prawnik Urzędu-  nie chcę sugerować komisji ale skoro pan pyta zwolnienie 

za niestawienie się do pracy, a można napisać, że nie przyjdzie się do pracy w tym momencie należy 

pracownika zwolnić o ile mi wiadomo ani pani Wiesława nie naurągała panu Dyrektorowi nie stawiła 

się do pracy a pan dyrektor złożył propozycję która zdaniem pani radnej nie jest zgodna prawem i tą 

sprawę należy rozstrzygnąć  i wcześniej jest inspekcja pracy i sprawa będzie przez inspekcję badana. 

 

Radny pan Marek Rutka-  panie mecenasie pan w sprawę Pani Radnej już zajmuje się dłuższy czas 

czy jest to w ramach obowiązków z Gminy czy prywatnie pani Płotkowska panu to zleciła. 

 

Sławomir Machowicz prawnik Urzędu-  pierwsze pytanie to może być tylko tyle czy kancelaria 

przyjmując zlecenie opieki prawnej miała zlecić usługi na rzecz obywateli czy radnych jest odpowiedz 

to nie. Natomiast drugie pytanie czy Pani Wiesława zleciła czy nie i czy płaci a żyjemy w kraju 

demokratycznym sprawy między obywatelami są prywatne. 

 

Radny pan Marek Rutka-  na pewno by ta sprawa nie budziła takich emocji ale przypominamy sobie 

sprawę radnego Wiśniewskiego z niedawna mówicie ze była inna jeden radny i drugi panią 

Płotkowska zwalnia się i proponuje inne stanowiska pracy wypowiada się Radca powołuje się komisję 

a pana Wiśniewskiego załatwiliście w pół godziny, nie było żadnej komisji nie było pytań. Bo pana 

Wiśniewskiego zwalniał pan Burmistrz a teraz jest dyrektor który krzywdzi wszystkich ludzi. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- pan Rutka wprowadza was w błąd umowy z panem 

Wiśniewskim miała zawarte pani dyrektor. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IX. Zakończenie sesji. 

 
O godzinie 14 

17
– Przewodniczący obrad zamknął XXI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 

 


